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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012 . évi
XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Dr. Polt Péter ,
legfőbb ügyészhez,

„Helyes döntés volt a nagyesztergári főldvásárlással kapcsolatos nyomozá s
leállítása?”

címmel,

amelyre a választ írásban kérem,

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

Köszönöm az igazságügyi szakértői vélemény megküldését, egyúttal tájékoztatom, hogy újab b
fejlemények indokolnák a nyomozás folytatását .
A Nemzeti Földalapkezel ő értékesítésre bocsátott újabb földterületeket a térségben, ezek a
következők .
Zirc 038/6 hrsz . 1,8868 1,2 millió forin thektár szántó- ár

079/6 hrsz . 2,968 hektár szántó ár 2,5 millió forint
079/31 hrsz . 1,14 hektár szántó ár 600 e forint
0174/21 hrsz . 2,45 hektár szántó ár 750 e forint
065/6 hrsz . 1,044 hektár gyep ár 210 e forint ?

A Fenti adatokból látszik, hogy két évvel a remek üzlet után a hasonló paraméterű gyep terület az
NFA által kifizetett vételár ötödéért kerül értékesítésre, de a jó min őségű szántók ára sem éri el az
elhanyagolt gyep árát .
Az Ön által idézett szakértő i vélemény szerint nehéz volt a véleménynyilvánítás, mert az NFA álta l
megvásárolt terület elhanyagolt, azt évek óta nem művelik .
Amennyiben az érintett területre támogatás vesz fel a tulajdonos úgy, hogy nem műveli, az sérti az
uniós szabályokat, és felveti a költségvetési csalás gyanúját is, továbbá az állami területen megsérti a
bérbeadás művelési feltételeit, ami a szerződés felbontását vonja maga után .
Ezért kérdezem, hogy a nyomozó hatóság tett- e lépéseket a társhatóságok (MVH, illetve az NFA )
felé, a támogatások visszaszerzése, illetve a bérleti szerz ődés felbontása érdekében?
A fentiek alapján nem indokolt-e a nyomozás folytatása?
Tisztelettel kérem, hogy a választ részemre csak elektronikus úton továbbítsák ,
papírformátumra nem tartok igényt.

Várom válaszát .

Budapest, 2016 . október 10 .

őgös Zoltán
országgyű lési képviselő
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